
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2024-08-19 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Manfred Wasserfaller Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2023-06-24 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna. 
 
 

 



§8 Rapport från banan 
Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
  
 

§9 Rapport från kommittéer   
 - 

  
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
- 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet:  
- 

 
Pro: 
- 
 
Organisation: 
 - 

 
 

§12 Robotar 2025 
Offerten och jämförelsen över kostnader mellan ny ruffklippare och robotar 
gicks igenom. 
 
Styrelsen beslutade att 

 acceptera offerten från Nerike Skog & Trädgård. 
 
§13 Åtgärd hål 7 

Mikael gick igenom problemen med green på hål 7. Greenen är inte helt 
korrekt byggt av entreprenören och den släpper igenom för mycket vatten. 
Därför måste den vattnas väldigt mycket mer än övriga greener vilket leder till 
alger i green. Två alternativ finns. Fräsa upp den i oktober och köpa en 
avtorvad green av Frösåker eller stänga av den inom närtid och fortsätta med 
det anpassade skötselprogrammet som Micke tagit fram. Stänger vi av green 
kommer hålet ersättas av hål 9 på korthålsbanan, provisorisk green på hålet är 
inte aktuellt.  
 
Styrelsen beslutade att 
Stänga av green vid en tidpunkt som Mikael och Marcus bestämmer. Om 
skötselprogrammet inte ger önskat resultat inom 2-3 veckor tas nytt beslut om 
åtgärd.  

 
§14 Information Trackman Range 

Marcus gick igenom offerten från Trackman.  
 

§15 Budgetarbete 2025 
Marcus och Christine tar fram likviditetsprognos för första kvartalet 2025 och 
startar budgetarbetet för 2025 inom kort. 



 
 
§16 Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
 

§17 Övriga frågor 
Nils tog upp frågan om etapp 2 på renovering/utökning av personalutrymmen i 
verkstaden. 
 
Styrelsen beslutade att 

 acceptera offert från KSM/TIAB med förbehåll för beslut på höstårsmötet. 
 
Torbjörn Täpp får ansvar för att uppdatera/komplettera masterplanen för 
anläggningen tillsammans med Mikael. Ett förslag skall vara klart till 
styrelsemötet i mars 2025.  
 
Marcus påminde att klubben har 50-årsjubileum kommande år. Styrelsen 
lämnar över frågan till trivselkommitén som får i uppdrag att titta på hur detta 
skall firas. 
 

§18 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 Nästa styrelsemöte genomförs 21 oktober kl. 18.00. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2024 
 
2024-10-21 
2024-11-28 (höstårsmöte) 



Rapport från verksamheten augusti 2024 

Vi är idag 1 701 medlemmar vilket är 7 fler än vid samma tidpunkt 2023. 

Vi har tills idag 23 091 bokade ronder på 18-hålsbanan vilket är en ökning med 21% jämfört med 2023.  

Greenfeeintäkterna på våra båda banor är 15% högre till och 13 augusti jämfört med 2023 och 

omsättningen på rangen har ökat med 12%. 

Olivia slutade i fredags och nu är jag själv i klubbhuset på vardagar förutom v37 då jag är ledig en vecka 

för resa med familjen och 60-årsfirande. 

Årets klubbmästerskap kunde genomföras som planerat i år med 67 deltagare. Det blev särspel i tre av 

klasserna och årets klubbmästare blev, som i fjol, Amelia Fridlund och Martin Hyvärinen. 

Tre greenfeekontroller har hittills genomförts på anläggningen där en hel del fuskspel har upptäckts på 

9-hålsbanan. Manfred och Thomas berättar mer på mötet på måndag.  

I går fick vi 8 nya bilar från Epton Trading. Sex av dem byttes ut enligt avtalet, en ersätter gamla bil 9 

som går ned till banpersonalen och en blev helt ny som nummer 10. 

Kretskortet i bollautomaten har krånglat, motorn som matar ut bollar har inte stannat vid tre tillfällen 

under säsongen och den tömmer maskinen helt på bollar. Jag beställde ett nytt kretskort i måndags och 

jag bytte ut det idag och det verkar fungera som det ska. 

En säljare från Trackman har varit på besök och pratat Trackman range inför att vi eventuellt vädersäkrar 

8 platser på rangen. Jag bifogar offerten med denna rapport. 

Vi bytte leverantör av mobil växel och abonnemang i mars och tyvärr strular det väldigt med samtal via 

Telenor. Jag har fått leverantören att bryta avtalet för byte till Telia som vi vet fungerar på hela 

anläggningen, den operatörsoberoende växellösningen blir densamma. 

Jag skall inom kort kontakta Finqr för att avsluta även det avtalet då de inte kan leverera det som är 

överenskommet. Planen är att årsfakturera via MinGolf där det även går att erbjuda autogiro. Jag vill 

även skjuta på hela årsfaktureringen så förfallodagen blir 31 mars i stället för 31 januari, min uppfattning 

är att det kommer minska antalet tillfälliga utträden och förfallna fakturor drastiskt. Om det går att göra 

redan 2025 hänger på likviditeten, eventuellt får vi skjuta på förfallodagen en månad i taget under två 

år.  

2024-08-14 

Marcus Grimstad 



Banrapport augusti 2024 

Sedan en vecka tillbaka så är vi endast 7 banpersonal kvar. Som mest var vi 13 inkl. 
feriearbetarna från kommunen och gruppen har varit fantastisk. De har jobbat otroligt bra och 
stämningen har varit på topp under arbete och i fikarummet. Tyvärr så försvinner ett antal killar 
till nästa år när de har pluggat färdigt och antagligen får jobb direkt.  

Banan mår förhållandevis bra trots mycket spel och störtskurar i perioder samt som nu torka.  
Det har i samband med kraftigt regn och blåst skadats ett antal träd på banan. Nu senast under 
KM en stor ek på hål 2. Än så länge har vi inte sett några stressrelaterade sjukdomar så som 
Antracnose och sommarfusarium. Vi har väldigt sällan haft problem med Antracnose men det 
gäller att ligga i med luftning, vältning, avdaggning och gödning. Vi går nu in i en intensiv skötsel 
period där vi gör en större åtgärd varje vecka. 

V.33 Luftning, Verti Drain 

V.34 Stödsådd inkl. dressning 

v.35 Luftning tee inkl. dressning 

V.36 Luftning greener, Air2g2 (Hyrmaskin) 

V.37 Luftning fw 

Luftning på greener med verti drain är mot kompaktering som blir vid mycket spel. Stödsådd 
som många stör sig på när det blir spår i greenerna är viktigt för övervintring och start 
nästkommande säsong. Nya unga gräsplantor är starkare än gamla och klarar bevisligen en tuff 
vinter bättre. Med vältning och dressning så ska det ändå vara spelbart dagen efter. Luftning på 
tee blir med stora knivar som slitsar ytan och som sedan fylls med sand. Air2g2 är en maskin 
som trycker ner luft i greenprofilen och på så vis spränger kompakteringen. Den har varit en 
riktig gamechanger på våra gamla pushup greener då vi ser att de dränerar bättre och växer 
bättre. Fw luftning vill vi helst göra innan det blir för blött i höst.  

Vi hittar läckor på bevattningen varje vecka i stort sett och det är tråkigt. Nu när vi inte har en 
grävmaskin så behöver vi samla ihop ett antal läckor som ska lagas innan vi lånar en grävare via 
Cramo eller de som gräver på hål 16. Idag har vi 3 läckor som vi vet om men vi måste vattna 
greener/tee på nätterna så lagning får vi avvakta med. 

2024-08-15 

Mikael Heiche 



 Protokoll rådslag/styrelsemöte 
 Örebro Läns Golfförbund  
                                                          2024-05-16 

     
 
 
 
Närvarande: Liselott Abrahamsson 
 Jesper Edström 
 Bo Eriksson 
 Tony Gustafsson 
 Gunnar Holm 
 Tom Korhonen 
 Per Nyberg 
 Jonas Rosengren 
 Ann-Charlott Sundh-Persson 
 
   
§  1   
 

Jonas Rosengren hälsade samtliga välkomna till styrelsemötet.  
 

§  2 
 
 

Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll godkändes. 

§  3 Ekonomi 
Liselott Abrahamsson rapporterade att de olika seriespelen är fakturerade. En del fakturor från 
Regel-& handicapkommittén har kommit. Underlag för SDF-bidragen är inskickade.  
 

§  4 Rapporter 
Tony Gustafsson rapporterade att det uppstått diskussioner om huruvida inspelsronder ingår för 
juniortävlingarna. Rätt till inspelsrond regleras i tävlingsvillkoren under 1.5.2 
 
Per Nyberg rapporterade att man haft junioransvarigträff i mitten av april med god uppslutning.  
Tre representanter från Stjernfors GK deltog i mötet ang Trygg Idrott och det framkom att de 
är aktiva inom juniorgolfen.  
 
Magnus Lilja har låtit meddela att det är av största vikt att alla klubbar/anläggningar har en 
handicapansvarig. Ann-Charlott uppdras att skicka ut en förfrågan.  
 
Tom Korhonen rapporterade att han gjort en inventering av vilka paragolfspelare det finns i 
distriktet och som kommer att kontaktas.  
 
Ann-Charlott Sundh-Persson rapporterade att hon intervjuats i direktsändning av Radio Örebro 
angående Nyckelhålet.  
 
Jonas Rosengren rapporterade från mötet angående Trygg Idrott. Alla i styrelsen behöver 
uppvisa ett utdrag ur belastningsregistret.  
 
Jesper Edström förevisar den nya hemsidan som kommer att publiceras live den 20 maj.  
Det hela ser väldigt fint ut. 
 

§  5 Ordförandemötet 
Ordförandemötet är planerat till den 14 juni på Kumla GK. Inbjudan kommer att skickas ut 
inom kort. Tanken är att ordföranden, klubbchef och banchef deltar.  
 
 
 
 



 Protokoll rådslag/styrelsemöte 
 Örebro Läns Golfförbund  
                                                          2024-05-16 

     
 
 
 

§ 6 Övriga frågor 
Då det nu råder olika regler de olika seriespelen beträffande handicap beslutas att alla tävlingar 
som administreras av ÖLGF ska spelas enligt WHS. Handicapbegränsningar är inte OK om man 
inte har flera klasser.  
Edvin Engblom att låtit meddela att man kan spela en scratchtävling på Nora GK den 24 aug. 
Efter diskussion i styrelsen föreslår vi att istället för ett DM spela ett ÖLGF-mästerskap med 
dam- och herrklass. 

  
Vid protokollet Justeras: 
 
 
 
Ann-Charlott Sundh-Persson Jonas Rosengren 
Sekreterare Ordförande 
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